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Zápis z výroční valné hromady okrsku Sněžné konané dne 20. 1. 2018 v budově 

Obecního úřadu v Líšné  
   

Přítomni: 

za SDH Daňkovice – Kulíšek Martin, Neděla Luboš, Plocek Vlastimil 

za SDH Krátká - Fidrich Miroslav  

za SDH Kuklík – Kalina Pavel, ing. Kalina Bohdan, Peňáz Vladimír, ing.Regent Radek  

za SDH Líšná – Klíma Bohumil, Fiala Ondřej,  

za SHD Sněžné – Dvořáček Pavel, Harvánek Radek, Veselský Petr 

za SDH Kadov – Bukáček Rostislav, Brázda Jindřich,  

za SDH Vříšť – Bukáček Bohumil., Štěcha Karel 

za SDH Krásné – Tobiáš Miloš, Coufal Luboš  

Za SDH Spělkov – Mička Jaroslav, Mičková Lenka  

 

hosté: Vlastimil Kakač, Zeman Luboš, Klímová Ivana  

 

Program:  

1) Zahájení, přivítání hostů, schválení programu 

2) Volba návrhové a mandátové komise  

3) Zpráva o činnosti za rok 2017 a zaměření činnosti na rok 2018 

4) Zpráva o hospodaření okrsku a vyúčtování příspěvku kraje Vysočina na okrskovou 

soutěž 2017, setkání seniorů 

5) Zpráva kontrolní a revizní rady o hospodaření okrsku 

6) Vystoupení zástupců jednotlivých sborů okrsku o činnosti v roce 2017 

7) Vystoupení hostů včetně informací o změnách stanov SH ČMS schválené SS OSH 

22. 4. 2017 s účinností od 1. 9. 2017 

8) Projednání kritérií rozhodných pro přiznání příspěvku OSH na činnost okrsku pro 

rok 2017 a 2018 

9) Diskuze 

10) Schválení usnesení 

11) Závěr  

 

 

ad. 1)   

     Náměstek starosty okrsku V. Peňáz zahájil VVH, přivítal přítomné a poděkoval SDH 

Líšná za uspořádání VVH.  Zástupkyně OÚ Líšná přivítala přítomné a omluvila starostku 

Věru Zobačovou. 

Navržený program byl přítomnými schválen. 

 

ad. 2)   



 

 

Návrhová a mandátová komise byla zvolena ve složení: předseda ing. Radek Regent, 

členové: Jindřich Brázda, Lenka Mičková 

 

 

ad. 3)  

      

Starosta okrsku R. Harvánek přednesl zprávu o činnosti okrsku v roce 2017. Činnost 

okrsku se řídila plánem práce. Od roku 2017 je v provozu internetová stránka okrsku, kde 

jsou zveřejňovány zápisy a další informace, které vkládá náměstek starosty V. Peňáz. 

Starosta dále poděkoval všem sborům za včasné odevzdání členských příspěvků a hlášení 

OSH a za 100 % účast na setkání zástupců sborů. Dále poděkoval SDH Líšná za 

uspořádání VVH, SDH Krásné za uspořádání podzimní hry Plamen a sborům za 

reprezentaci na Memoriálu J. Dřínka. Činnost okrsku v roce 2018 bude probíhat dle plánu 

práce, který bude schválen na nejbližší zasedání okrsku.  Další část zprávy o činnosti 

přednesl velitel okrsku P. Kalina. Okrsková soutěž v klasice se konala 3. 6. 2017 

v Daňkovicích. Startovala 3 družstva žen, 5 družstev mužů a ž družstev dětí. Při soutěži se 

stala 2 zranění. Velitel apeloval na všechny, aby členové družstev byli i členy SDH. Letos 

se bude 1. kolo soutěže konat ve Sněžném, místo původně plánovaného Kuklíku.  

Námětové cvičení v roce 2017 se konalo ve Spělkově, tématem bylo plnění cisteren 

pomocí motorové stříkačky. Účastnilo se 48 hasičů. Letošní tematické cvičení bude 

zaměřeno na První pomoc a bude se konat do poloviny března.  

 

Velitel okrsku shrnul období posledních 5 let a poděkoval všem sborům, které v minulých 

5 letech pořádali soutěže, zmínil při tom novou disciplínu, pořadovou přípravu a vyzdvihl 

její důležitost. 

 

ad. 4)   

   

Hospodář okrsku M. Fidrich přednesl zprávu o hospodaření okrsku v roce 2017 a o 

vyúčtování okrskové soutěže a setkání seniorů. 

 

ad. 5)  

    B. Klíma přednesl zprávu kontrolní a revizní rady. Kontrolní a revizní rada nezjistila 

žádné nedostatky v hospodaření okrsku v roce 2017.  

 

 

ad.6) 

    Zástupci jednotlivých sborů přednesli zprávy o činnosti svých sborů za rok 2017.  Po 

zprávách o činnosti jednotlivých sborů, předal starosta okrsku společně se starostou OSH 

ČMS Lubošem Zemanem čestná uznání okresního sdružení Bohumilu Klímovi, Jaroslavu 

Mičkovi, Miroslavu Fidrichovi a Karlu Štěchovi Medaili za Zásluhy. Zástupci SDH 

Sněžné převzali čestné uznání u příležitosti 135. výročí založení sboru.  

 

ad.7)  

   Jako první z hostů vystoupil starosta OSH ČMS Luboš Zeman:   



 

- v úvodu vystoupení poděkoval SDH Krásné za pořádání hry Plamen a pogratulovat 

SDH Daňkovice k úspěchům v soutěžích 

- podal informaci o probíhající výměně členských průkazů 

- poděkoval klientům HVP a připomněl, že HVP oslavila 25 let obnovení činnosti 

- členská základna se rozrůstá v okrese je 12.400 členů 

- 18. 3. 2018 se bude konat setkání zástupců sborů v Novém Městě na Moravě  

- 5. ročník Pyrocaru proběhne 18. 8. 2018 

- na výstavišti v Brně proběhne celorepublikové setkání hasičských praporů  

- novinka v klasice, na okresní soutěži bude jednotná stříkačka  

- bude pokračovat dotační program pro mládež z MŠMT, pro letošek jsou dotace už 

uzavřeny  

- od 1. 9. 2017. změna stanov dle občanského zákoníku  

- navenek zastupuje sbor pouze starosta  

- místo revizní komise je ve sborech 1 revizor, který si může přibrat kolegy  

- zrušeno čestné členství právnických osob  

 

Po Luboši Zemanovi vystoupil Vlastimil Kakač 

- poděkoval za odevzdání členských příspěvků a hlášení o činnosti  

- podal informace ohledně HVP  

- již nepracuje jako likvidátor, novým likvidátorem je Petr Žák z Javorka  

 

ad.8)  

Starosta okrsku předal zástupcům sborů v listopadu tabulky s hodnocením okrsků za rok 

2017. 

Hodnocení činnosti okrsků se odvíjí od činnosti jednotlivých sborů. V roce 2017 se okrsek 

Sněžné umístil na 7 místě z 25. Starosta okrsku by rád udržel takto nastavenou laťku.  

     

 

ad.9)  

Diskuze:  

B. Kalina  

- upozornil, že novým ředitelem HZS Kraje Vysočina je od 1. 1. 2018 Jiří Němec 

- připomněl termíny odborné cyklické přípravy strojníků a velitelů 

 

V. Peňáz  

- požádal zástupce sborů o zaslání termínů akcí k uveřejnění na internetové stránce okrsku 

 

Ing.B. Kalina  

- upozornil na to, že by se neměly dle Směrnic zveřejňovány fotky ze zásahů příp. 

z dalších akcí 

 

 

ad. 10)  

Předseda mandátové a návrhové komise ing. R. Regent přednesl zprávu mandátové 

komise.která konstatovala, že VVH je usnášení schopná. Dále přečetl návrh usnesení, které 

bylo schváleno v navrženém znění.  



 

ad. 11)  

 

Náměstek starosty okrsku ukončil valnou hromadu, poděkoval všem zúčastněným a 

hostům a popřál všem vše nejlepší v roce 2018 

 

V Líšné 20. 1. 2018 

 

Zapsal: 

Pavel Dvořáček 

 

Ověřil:  

R. Harvánek 


